

MØTEREFERAT

Styregruppemøte DFK-seil

Tid: 11.9.17 kl. 18.00-21.15

Sted: Marche, Lier

Tilstede : Erik Liaklev(Møteleder) , Jon Vedum, Ingar Pedersen, Ingar Brenna, Markus Bjerkan og Peder Kristensen (referent)

SAK 1: Innkalling og agenda godkjent

SAK 2: Referat fra møte 18.5.17 godkjent

SAK 3: Generell status

- ✓ Sikkerhet: HC uten strøm. Problem med at batteriene går tomme på mindre enn en dag. Én sak som fort kunne blitt en hendelse, konflikt med YDM på finale. Ingar P ser på saken m/ Jon.
- ✓ Forslag om felles handlingsplan ved ulykker, på tvers av gruppene.
- ✓ Sikkerhetsansvarlig:
Erik tar ansvar. Ingen alvorlige hendelser under året som har gått. En mindre som ble forskriftsmessig rapportert.
- ✓ Aktivitet:
Estimert 784 landinger i 2017 fordelt på flyene. To-seterne står for mesteparten av aktiviteten, spesielt mot slutten av året. Fornøyd med aktivitetsnivået til tross for en treg start på året med mye dårlig vær. Sjekker opp aktivitet på DW fra Vågå i uke 12, disse ser ikke ut som er ført.
- ✓ Åpen dag var en stor suksess. Inntekt på over 50 000 fordelt på gruppene.
- ✓ Resultat hittil (2017) i seilflygruppen på 299 276 eks avskrivninger og lån. Går inn for å sette av penger til fremtidige utgifter.
- ✓ Medlemsmøte: Vi har til gode å arrangere et medlemsmøte internt i seil. Settes til november. Foreleser (Arne Martin om New Zealand?) og bespisning(?).
- ✓ Skoleaktivitet v/ Jon:
Vi har 18 elevbevis av varierende grad, 7 ungdommer.
6 oppflyvinger i år. Veldig mange av de faste ungdommene har fløyet opp til flygebevis. Ungdomsleir fremdeles dominert av DFK.
Arrangerer teorikurs på Idrettens hus ved Marienlyst, oppstart etter jul.
Vidar fra Notodden har tilbudt spinnkurs for medlemmer i DFK. Vi er interessert i dette på våren 18. Erik tar kontakt.

- ✓ "Seniorweekend for nye elever":
Tilbud for nye elever, spesielt de litt eldre med intensiv skoling over flere dager.
- ✓ Teknisk leder:
Vi bør ha bedre kontroll over status på flyparken. Roger Ellingsen foreslås som ny teknisk leder. Peder retter forespørsel til Roger.
- ✓ Instruktører:

Ugunstig situasjon. Det faller stort sett på 2-3 faste.
For mange elever per instruktør. Jon ser på løsning. Myweblog lhar svakheter som bookingsystem for seil, spesielt for ferske elever. Forumet er nede, facebook eneste alternative arena.
- ✓ Ungdomsgruppa v/ Markus:
Veldig mange flyr mikro, går utover aktiviteten til seil.
Vi har 5000 kr fra NLF`s ungdomspris disponibelt til aktivitet innad i gruppa.
Mye feillogging/mangel på logging blant medlemmene uansett alder. Det innføres straffegebyr på 100,- dersom det gjentar seg.
- ✓ Status flyslep:
Fungerer tilfredsstillende. Ingen tekniske driftsavbrudd. Kun gjennomført normalt vedlikehold på DFK. Forventer ingen store kostander i nærmeste fremtid. Er behov for å kjøpe inn nytt headsett. Tankanlegget er en utfordring – egen gruppe jobber med dette. To nye slepepiloter ; Anders Devik og Thomas Aschim. Benyttet Dynamic lite til slep i år – fare for at kompetansen på slepeflyging blant microflypiloter avtar.

SAK 4 – Prisdiskusjon

- ✓ Tilbud til mindre aktive studenter. Feks halv pris på årskort for de som er over 19.
Stiv pris uten årskort på flyleie.
Pris for innmelding siste halvdel av året er hemmende.
- ✓ Utsettes til behandling på neste møte. Frem mot neste møte innhentes statistikk fra DFK og erfaringer på ulike prisopplegg fra andre sammenlignbare klubber. Erik legger frem saken på neste møte.
Erik: Med DFK-s sitt aktivitetsnivå bør vi tilstrebe å kunne tilby Norges billigste seilflyturer.

SAK 5-Valg av sikkerhetsleder

- ✓ Erik tar jobben.

SAK 6: Seilflyutdanning/ luftfart som valgfag på u-skolen i Øvre- Eiker.

- ✓ Bane nor innstilt på søndre trasé noe som betyr kroken på døra. Vår jobb videre blir å jobbe med kommunen før bane nor vedtar saken permanent. Vi bør bidra med noe som bygger klubben lokalt.
- ✓ Luftfart som valgfag ved eiker vgs. Seilflygruppen støtter forslaget fullt ut.
Tas opp i hovedstyret.

SAK 7: Videre HC- satsning

- ✓ Vi trenger brukerne i målgruppen til å bidra med rekrutering internt. Utfordrer Lars på dette. Ingar B utformer søknad.
- ✓ Erfaring fra Jon tilsier at det med to instruktører er fullt gjennomførbart med handicapflyving uten stort apparat. Vi har per nå kun én elev.

SAK NR. 8 : Instruktørkurs

- ✓ I utg.pktet kun en kandidat, Markus. Vedtatt at klubben som vanlig dekker utdannelsen.

SAK NR 9: Teknisk kurs

- ✓ Vedtatt at Kjetil G får sponset teknisk utdannelsen av klubben.

SAK 10: Seilflyhangar

- ✓ Saken behandles på neste styremøte

SAK 11: Wavecamp 2018

- ✓ Det blir camp i år også. Foreslås flyttet til vinterferieuka slik at skoleelever også kan delta. Ønskes gjennomført uke 9. Bør se på rimeligere overnatting for ungdom. Lars og Ingar holder i trådene.

EVENTUELT: LN-GID

Status neste møte.

Nytt møte 16.10.17 kl. 18.00- 21.00